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  Szanowny Panie Profesorze, 

 Z dużym niepokojem odbieram próby zmieniania warunków przeprowadzenia 

przedwyborczej debaty na zaledwie 4 dni przed terminem jej odbycia. Regulamin wyborczy 

opublikowany na stronie internetowej Akademii Muzycznej przez UKW 20 stycznia 2020 roku, 

określał w paragrafie 19 punkt 4 zasady wystąpienia kandydata podczas otwartego zebrania. Określał 

on jednoznacznie, że  wypowiedzi mają się odbywać na równych prawach dla wszystkich.  

Kolejny komunikat UKW, opublikowany w dniu 14 maja 2020 roku określający szczegółowy przebieg 

spotkania kandydatów ze społecznością akademicką również zakłada  …wygłoszenie 15 minutowego 

expose kandydata…  

W kontekście tych dwóch regulaminów ogłoszonych przez UKW zadaję pytanie, dlaczego na wniosek 

jednego z kandydatów, bez porozumienia z pozostałymi kandydatami na urząd Rektora, zostają 

zmienione warunki odbycia debaty publicznej. Regulamin znany wszystkim zainteresowanym  

i zaakceptowany przez nich, zakładał wygłoszenie krótkiego 15 minutowego expose kandydata. Nie 

było mowy o stosowaniu żadnych technik multimedialnych, prezentacji filmów czy pokazów slajdów, 

czy jeszcze innych nieokreślonych środków wyrazu. Jedna z podstawowych zasad prawa i dobrych 

obyczajów, że nie zmienia się zasad regulaminu już po rozpoczęciu jakiegokolwiek przedsięwzięcia – 

zostaje tutaj naruszona. Moje zniesmaczenie całą tą sytuacją potęguje fakt, że zmiany zasad 

wprowadza się pod wypływem oczekiwań jednego z kandydatów na kilka dni przed debatą.  

Ponadto zdecydowanie protestuję przeciwko łamaniu uchwały nr 11 UKW, która w punkcie 5 

stwierdza jednoznacznie, że  kandydaci mają się powstrzymać od rozsyłania na skrzynki mailowe 

pracowników Akademii swoich materiałów reklamowych bez uprzedniej zgody samych 

zainteresowanych. Brak takiej zgody nie może być traktowany jak akceptacja do kolportowania 

swoich materiałów wyborczych. Tego typu nieuczciwe praktyki handlowe wielokrotnie były już 

piętnowane przez sądy.  

Oczekuję wycofania zmian w regulaminie wyborczym wprowadzonych takim trybem na kilka dni 

przed debatą.  

Pozostaję z wyrazami szacunku 

Alicja Kledzik 

 


